

Title (en)

Upholstered bed with tiltable head board.

Title (de)

Polsterbett mit schrägstellbarer Rückwand.

Title (fr)

Lit rembourré avec dossier-tête inclinable.

Publication

EP 0061440 A1 19820929 (DE)

Application

EP 82890029 A 19820225

Priority

- AT 135281 A 19810323
- AT 554581 A 19811223

Abstract (en)

An upholstered bed (1) has a bed frame (3), on which a headboard (2) is mounted so as to be swivellable by its upper edge (4) by means of a hinge (14). The lower edge (6) of the headboard (2) in its oblique position is supported in relation to the bed frame (3) via links (7). The links (7) can be swivelled up by means of a cable pull (7) guided upwards out of the bed frame (3), and the headboard (2) can be brought back into its upright position. The links (7) can consist of a plate which is attached freely swivellably to the headboard (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Polsterbett (1) besitzt ein Bettgestell (3), an dem eine Rückwand (2) mit ihrer oberen Kante (4) mittels eines Scharnieres (14) schwenkbar gelagert ist. Die untere Kante (6) der Rückwand (2) ist in ihrer Schrägestellung über Lenker (7) gegenüber dem Bettgestell (3) abgestützt. Die Lenker (7) können mittels eines nach oben aus dem Bettgestell (3) herausgeführten Seilzuges (7) hochgeschwenkt und die Rückwand (2) in ihre aufrechte Lage zurückgebracht werden. Die Lenker (7) können aus einer an der Rückwand (2) frei schwenkbar angelenkten Platte bestehen.

IPC 1-7

A47C 19/02

IPC 8 full level

A47C 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 19/022 (2013.01); **A47C 20/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3683430 A 19720815 - BRADLEY WILLIAM J
- [X] US 2666213 A 19540119 - BASH D ARLE G
- [X] DE 2658144 A1 19780112 - UDEN & BICKER
- [X] CH 588843 A5 19770615 - LANZ IND TECHNIK AG

Cited by

EP2168459A1; GB2350559A; ITUA20162447A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0061440 A1 19820929; AT 367625 B 19820726; AT A135281 A 19811215; DE 3206847 A1 19820930

DOCDB simple family (application)

EP 82890029 A 19820225; AT 135281 A 19810323; DE 3206847 A 19820226